
SE–PO. 0063–5–8/09

Protokół 

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 
Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu 26 października 2009 roku

Obecni

1. Radny Marek Rajca Przewodniczący obecny
2. Radny Marian Kita Z -ca Przewodniczącego obecny
3. Radny Czesław Badura obecny
4. Radny Wiesław Konderak obecny
5. Radna Andrzej Mentel nieobecny
6. Radna Hanna Szotowska obecna
7. Radny Andrzej Świątek obecny
8. Radna Danuta Walczak obecna
9. Radna Teresa Kosmala obecna
10. Radny Krzysztof Francikowski nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Kierownik wydziału lokalowego ZBK Ewa Kiedrzyn
Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
Tematy posiedzenia Komisji 

1. Ocena funkcjonowania mieszkań komunalnych w budynku przy ul. Szpitalnej 5, zgodnie 
z pierwotnymi założeniami 

2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 
3. Sprawy Bieżące

pkt.1

Ocena funkcjonowania mieszkań komunalnych w budynku przy ul. Szpitalnej 5, zgodnie 
z pierwotnymi założeniami 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa         Marek Rajca  
Czy są pytania dot. budynku na ul. Szpitalnej 5

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marek Rajca Przewodniczący
2. Radna Danuta Walczak
3. Kierownik Wydziału Lokalowego w ZBK - Ewa Kiedrzyn
4. Sekretarz Miasta – Dorota Bąk
5. Radny Marian Kita



6. Radna Hanna Szotowska
7. Radny Andrzej Świątek
8. Radna Teresa Kosmala

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa         Marek Rajca  
Czy są pytania

Pytań nie było

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa         Marek Rajca  
Odczytuje wnioski 

1. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o zwrócenie uwagi na prace 
związane z sprzątaniem w budynku nr 5 na ul. Szpitalnej

2. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o umożliwienie wjazdu osobom 
poruszających się na wózkach, osobom nie pełnosprawnym na teren parku

3. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o zamontowanie poręczy 
przy schodach wejściowych oraz schodach prowadzących do parku

4. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o likwidację bariery 
architektonicznej w postaci wysokiego krawężnika od strony sklepu Polo, oraz budowa chodnika 
przy ul. Bocznej

5. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o odgrzybienie suszarni w budynku 
nr 5 na ul. Szpitalnej

6. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o wyjaśnienie faktu montażu 
w drzwiach wejściowych grzejnika w Domu Samotnego Rodzica

7. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o wybudowanie 2 trzepaków 
zorganizowanie sali świetlicowej, zabezpieczenie grzejników na korytarzach w celu utrzymania 
jednakowej temperatury, zmiany nawierzchni na schodach wejściowych na anty poślizgową 
wykonanie otworów w drzwiach do piwnic na koszt ZBK

8. Komisja Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa wnioskuje o wyjaśnienie czy w projekcie 
budowlanym była przewidziana wentylacja tego budynku

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
czy są pytania

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sekretarz Miasta -  Dorota Bąk
3. Radny Andrzej Świątek
4. Radna Danuta Walczak
5. Radny Czesław Badura
6. Kierownik Wydziału Lokalowego w ZBK - Ewa Kiedrzyn
7. Radny Marian Kita



Głosowanie za przyjęciem wniosków

8 Głosów za
0 Głosów przeciw
0 Głosów wstrzymujących się

pkt.2

Opiniowanie materiałów sesyjnych

Zmiany w budżecie temat omawia : Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
3. Radna Danuta Walczak

Ustalenie wysokości podatków temat omawia : Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

Przekazanie środków finansowych dla policji temat omawia : Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Wiesław Konderak
2. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek
3. Radna Teresa Kosmala

Radna Danuta Walczak : Chciałam zapytać o kamień upamiętniający 65 rocznicę powrotu dzieci z Potulic 
ile nas to będzie kosztować

Odpowiedzi udziela : Sekretarz Miasta – Dorota Bąk : Kwota nie został jeszcze ustalona ponieważ dopiero 
treść powstaje w kamieniu i wykonawca jeszcze nie ustalił 

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Sekretarz Miasta – Dorota Bąk
3. Radny Andrzej Świątek
4. Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek

pkt.3



Sprawy Bieżące

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
Odczytuje odpowiedź  wniosek Komisji z 21 września 2009 r. dot. Pubu Tawerna 

Dyskusja w sprawie pisma Starosty Powiatu Będzińskiego dot. Pomocy w finansowaniu świadczeń 
medycznych wykonywanych ponad wyznaczony limit 

1. Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
2. Radna Danuta Walczak
3. Radny Czesław Badura
4. Radna Hanna Szotowska
5. Radna Teresa Kosmala
6. Radny Andrzej Świątek

Przewodniczący Komisji  Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa             Marek Rajca  
zamykam posiedzenie Komisji

   protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny         Komisji Polityki Społecznej

        Zdrowia i Bezpieczeństwa

     Marek Rajca      

        

integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


